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Välkommen till
Flügger färgs bad- &
inredningsbutik!
En stor, fräsch, lättöverskådlig butik med en rymlig 
parkering för våra kunder och hantverkare.  
Vi är stolta över vår butik. Vi satsar på kunskap och 
service i butiken och produkter av hög kvalitet.
Välkommen in på en vandring bland våra många 
utställningsmiljöer - hos oss hittar du alltid nya
idéer att ta med dig hem!

ÖPPET VARD. 7-18
LÖRDAGAR 9-14

Prinfo Österlen • 0414-146 00

Vi serverar

Dagens Rätt

mellan 11.00-13.30

Även avhämtning och catering

Ring för mer information på tel

0411-192 00

Välkommen 
till en 

riktig matbutik!

Alla dagar

7–21
Fixa medicinen när du handlar. 
Vi har receptfria läkemedel!

För dig 
över 18 år

Ystad   Sjöbo  Tomelilla

Alla dagar

7–21
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över 18 år
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YIF-AREN
NR 3-4 • 2016 På grund av undertecknads sviktande 

hälsa kom det inte ut något nr 3 av Yif-
aren.  Här kommer dock ett samman-
slaget nr 3-4/2016 som är det sista för 
min del. Uppdraget som ideellt arbe-
tande  redaktör är fortfarande ledigt.

Ibland är det svårt att få in matrial till 
tidningen. Många hävdar att det mesta 
står på hemsidorna. Tyvärr har inte alla 
tillgång till någon dator och då missar 
man en del YIF-nyheter.

Det har varit en intensiv sommar med 
OS i Rio, EM-fotboll i Frankrike och en höst med EM i handboll för damer i 
Sverige samt fotbollskval till VM.
På förbundskaptensnivå i både fotboll och handboll har det skett skiften eller 
kommer att ske.

Lokalt håller Ystad Arena att bli komplett med bowlinghall och ytterligare en trä-
ningshall. Mycket kul att ha en komplett anläggning i början av 2017.
Nationellt har fotbollsgalan ägt rum och idrottsgalan kommer.
Stora idrottsdagen i Ystad Arena kommer att fira sitt 10-årsjubileum med samma 
koncept som tidigare.

FOTBOLLEN
Säsongen blev inte som vi räknat med. Det blev ingen uppflyttning i seriesyste-
met. Ungdomsverksamheten är som vanligt lysande.

FRIIDROTTEN
Det händer alltid mycket inom friidrotten och det kan vi glädjas åt. En del ungdo-
mar väljer dock att gå till större klubbar.

HANDBOLLEN
YIF:s stolthet är handbollen. Säsongen har börjat lite si och så men vi räknar 
med slutspel.
Damlaget är i år seriesegraraspirant och vi önskar dem lycka till.
Ungdomsverksamheten är mycket bra.

ÖVRIGT
Jul på Högestad har arrangerats på traditionellt sätt.
Utöver detta har Damklubben, Veteranerna och SPIF-arna haft sina olika arrang-
emang.

GOD JUL OCH GOTT NYTT ÅR!

Benkt Ekstrand
Alliansordförande 

Utgiven sedan 1962
Org.nr: 848000-3212

E-post: info@ystadsif.se
Box 21, 271 21 Ystad

Ansvarig utgivare/Redaktör:
Benkt Ekstrand 0411-182 26, 0703-11 47 95
 benkt.ekstrand@comhem.se
Redaktionsråd:
Benkt Ekstrand, P-O Lind, Birgitta Hessulf

 
ALLIANSEN www.ystadsif.info bg 425-5774
Benkt Ekstrand, ordf 0703-11 47 95
Jonas Lellky, v ordf 0708-13 58 13
Matts Johnsson, sekr 0411-55 51 60
Anders Fransson, kassör 0768-87 13 63
Håkan Nilsson 0708-72 17 24
Jan-Olof Petersson 0760-22 05 54
Anders Evander 0706-14 95 76

FOTBOLLSFÖRENINGEN www.yifff.se
KLUBBLOKALEN 0411-102 41
FOTBOLLSLOKALEN I.P. 0411-143 70
Jonas Lellky, ordf 0708-13 58 13
Carina Malmborg-Olsson, sekr 0702-28 91 82
Niklas Björklund, kassör 0725-84 98 36
Joakim Andersson 0411-151 35
Jörgen Nilsson 0708-59 22 99
 
FRIIDROTTSFÖRENINGEN www.friidrott.ystadsif.se
Håkan Nilsson, ordf  0708-72 17 24
Göran Håkansson, v ordf 070-621 18 24
Gert-Åke Ivarsson, kassör 0706-28 13 69 
Lars Sjöbeck, ledamot 0702-72 67 87
Ann-Margret Persson, ledamot 073-561 56 50
Marie Holmström, ledamot 0709-47 77 12
Leif Mårtensson, ledamot 072-420 27 45

HANDBOLLSFÖRENINGEN www.yif.se
Anders Evander, ordf 0706-14 95 76
Per-Olof Lind, v. ordf 0708-17 43 91
Jonas Andersson, sekr 0702-14 44 22
Ingemar Andersson, kassör 0730-87 32 13
Ann Walfridsson 0736-94 38 02
Dennis Sandell 0411-126 48
Ingmar Svensson 0705-98 50 36
Jesper Lindgren 0708-69 07 77
Johan Sahlin 040-26 39 41

KANSLI 0411-103 41
Jörgen Hansson 0411-21 19 00

DAMKLUBBEN
Rita Lindberg, ordf 0411-178 71
Doris Söderlund, kassör 0411-126 20
Agneta Landqvist 0411-55 56 90

VETERANERNA
Jan-Olof Petersson, ordf 0411-729 57
Gunilla Larsson, sekr 0411-152 35
Torsten Erlandsson, kassör 0411-140 31
Bertil Somell 0411-169 61
Birgitta Kleman 0411-150 75
Claes B Persson 0705-90 28 21

STÖDFÖRENINGEN tipset@yif.se
Reino Nyberg 0702-68 03 30
Doris Söderlund, sekr 0411-126 20
Håkan Trenk, kassör 0735-76 96 18
Alice Garsén, v. kassör 0411-174 59
Sven Arne Magnusson 0411-150 88 
Patrik Henricsson 0709-15 01 24
Bosse Hansson 0708-33 81 03

Manus till kommande nr mailas till
benkt.ekstrand@comhem.se.

Om inget annat anges så är redaktören ansvarig 
för texten!
YIF:aren skall utkomma med 4 nr per år.

Ledaren:
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VETERANERNAS 
HALVÅRSMÖTE
Veteranföreningen hade sitt 
traditionella höstmöte den 3 
november på Casa Blanca.

På sedvanligt sätt var mötet uppdelat 
i tre delar

1.
Det formella som började med 
parentation över de avlidna  med-
lemmarna  Aina Andersson och Klas 
Holst. Nya medlemmar i föreningen 
är Kjell Birgersson, Lars Rydén och 
Bengt-Arne Nebrelius. Kassör Torsten 
Erlandsson informerade om att kassan 
är betryggande god.

Handbollsföreningens huvud-
sponsor Sparbanken Skåne  hade 
en kort information av Stiftelsen 
Utbildningsforum  och deras utbild-
ning om de digitala tjänsternas värld.

2.
Måltid, som levererats av Restaurang 
Surbrunnsparken. Medhavda drycker  
spädde på en allt igenom glad stäm-
ning.  Bosse Hansson hade  ur arkiven 
funnit trevliga veteranvisor,  minst  50 
år gamla. Han ledde själv  med bravur 
snapsvisesångerna.

3.
Handbollen ordförande Anders 
Evander  informerade oss sedan bl.a.  
om   arrangemang runt hemmamat-
cherna i Arenan.   Mycket ideella 
krafter behövs, minst 60 personer är 
engagerade. Snart kommer ju ytter-
ligare sittplatser när B-hallen är klar.  
För att fylla hallen  krävs utöver bra 
handboll  en festlig inramning för att 
konkurrera med TV-soffan. 

”Vi vill ha det som i Tyskland men i 
Ystad” verkar vara en bra målsättning 
men då krävs det som jag läste i YA  
”att politikerna nyktrar till”.

Damklubben avtackades för att de 
ställer upp med god service och vi tog 
oss hem till fots, per cykel eller någon 
kanske i bil.

Jan-Olof Petersson
ordf

Efter en muntlig information om spe-
lets grunder och regler visualiserat 
med en kort och lustig video med 
Galenskaparnas tolkning, fick vi möj-
lighet att själva försöka hantera kloten 
och tillämpa reglerna.
14 anmälda intresserade var precis 
lagom för spel på de båda banorna. 
Indelning skedde i fyra lag genom 
lottning. Det slutligen segrande tre-
mannalaget innehöll de två kvinnli-
ga veteranerna 
Gunilla Larsson 
och Birgitta 
Kleman! En utma-
ning till gubbarna! 
Vinnarnas glädje 
framgår av ett av 
fotona, som också 
visar några av alla 
tillåtna spelstilar. 
Spelet är väl läm-
pat för äldre och 
mindre vältränade 
även om det inte 
är fullt så enkelt, 

YIF:S VETERANER
SATSAR PÅ BOULESPEL
I trädgården vid Casa Blanca anlades för något år sedan en 
boule-bana i samband med att en gammal förrådsbyggnad 
revs. Först nyligen tog YIF:s Veteraner initiativet till en träff, när-
mare bestämt den 3 oktober, då nyfikna och intresserade fick 
en introduktion av Allan Lundbladh i denna ädla sport. Spelet 
som är månghundraårigt har vi närmast fått från Frankrike.

som man kanske skulle kunna tro. 
Men trevligt och underhållande.
Veteranföreningen har för avsikt att till 
våren starta en serietävling. Till dess 
är det förstås tillåtet att öva. Klot och 
övrig utrustning finns att låna på Casa 
Blanca för den som inte har egen 
utrustning.

Per-Evert Nilsson 
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Efter 13 års paus återuppstod 
Stafettmaran mellan Simrishamn och 
Ystad. På morgonen gick startskottet 
i Simrishamn och drygt 130 lag gav 
sig ut på vägarna på Österlen för att ta 
sig till Ystad och målgång på löparba-

YIF FOTBOLL STOLT MEDARRANGÖR
VID FOLKFEST I AUGUSTISOLEN
Vad har Fast & Furios, Restless legs, Go o gla, La Familia, Halleda och #baraviharroled gemen-
samt med Malmö Löp, Friskis & svettis, Polismyndigheten och de lokala idrottsklubbarna samt 
granngäng och kompisgäng?
JO, att de alla var lag i Stafettmaran 2016, att de alla sprang, svettades, kanske fick skoskav men 
hade roligt och upplevde idrottsglädje och gemenskap i det vackra augustivädret. 

norna på vår vackra idrottsplats. 
Vi i YIF Fotboll fick förmånen att 

få hjälpa Mattias och Fredrik i fören-
ingen SAS, Sitt Aldrig Still, med årets 
Stafettmara. Vi bemannade några väx-
lingsstationer längs vägarna, tack ni 

Som nykomling och med Millinkhoffer 
som ny skeppare på skutan gjorde YIF 
en klart godkänd insats i femman den 
gångna säsongen.

– Jag är inte riktigt nöjd men med 
tanke på att vi var nykomlingar och i 
princip 90 procent av truppen spelade 
division 6-fotboll året innan så tycker 
jag vi gjorde det helt okej. Vi var ju 
till och med med att slåss om en kval-
plats uppåt fram till sista omgången. 
Vi gjorde en stark vårsäsong, tappade 
lite på hösten men slutade sexa, fort-
sätter Millinkhoffer.

Vad är du mest nöjd med i spelet 
den gångna säsongen?

– Organisationen. Att vi hade bra 
organisation både offensivt och defen-
sivt. Nu kom jag som ny tränare med 
lite annan träning med mer struktur. 
Tycker att vi visade att om vi spelar 
som jag vill vi ska spela så kommer vi 

LÅNGSIKTIG PLAN FÖR YIF-FOTBOLLEN
Just i detta nu har fotbollskillarna i YIF:s seniorlag precis påbörjat en välbehövlig jul- och nyårs-
vila. Men efter en månads ledighet från fotbollen drar träningen i gång igen i mitten av januari 
och siktet är högt ställt.
– Målsättningen är att i varje fall ta en kvalplats till fyran,säger tränaren György Millinkhoffer.

att vinna många matcher. Vi hade vis-
serligen ett par onödiga förluster men 
vi vann också några matcher som vi 
kanske inte skulle vunnit, fortsätter 
Millinkhoffer.

YIF-tränaren är också nöjd med 
att han lyckades ge så många unga 
spelare speltid och slussa in dem i 
A-lagsfotbollen.

– Vi har en långsiktig plan i klub-
ben och som fungerar – att ha en 
A-lagstrupp med 70-75 procent spe-
lare som spelat ungdomsfotboll i YIF. 
Tycker också att det var positivt att vi 
kunde ställa upp med ett ungdomligt 
B-lag som slutade trea.

I skrivande stund pågår frimånaden 
och riktigt hur spelartruppen ser ut 
efter denna är därmed lite oklart.

Men Millinkhoffer tror på relativt få 
förändringar. Några spelare lämnar 
eller väljer att sluta och några nytill-

skott tillkommer.
Hur ser då upplägget ut inför kom-

mande säsong.
– Vi har hållit på att träna sen den 

9 oktober och har hunnit med en trä-
ningsmatch då vi slog Rydsgård med 
3–2. Vi tränar fram till den 15 decem-
ber och håller sen ledigt en månads 
tid. Vi kommer inte att delta i några 
inomhusturneringar och drar i gång 
träningen igen i januari. Vi kommer 
att åka på ett träningsläger i Spanien 
och i februari drar träningsmatcherna i 
gång, avslutar Millinkhoffer.

Noterbart är att tränarstaben för-
stärkts med Oskar Ottersten, tidigare 
assisterande damtränare för Skurup,  
som var tilltänkt som ny tränare för FC 
Österlen som emellertid drar sig ur 
seriespelet kommande säsong.

Jan Andersson

ungdomar med föräldrar som bidrog 
med er arbetsinsats!, och vi hade 
försäljning av grillad korv och ham-
burgare, dricka och glass samt inte 
minst Stigs hembakade bullar och 
wienerbröd till kaffet. TACK Stig för 
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ditt enormt stora YIF-hjärta och dina 
fantastiska bakverk!

Att få vara en del av denna folkfest, 
att få se alla glada men stundstals plå-
gade löpare efter hand som det tog 
sig i mål på idrottsplatsen och samla-
des i lagen för återhämtning, mat och 
fika, vård av skoskav och genomgång 
av de egna prestationerna var en 
sann fröjd. Givetvis inbringade det 
en del sköna slantar också till fören-
ingen som gör att vi kan fortsätta satsa 
framåt med vår breda ungdomsverk-
samhet och vårt duktiga A-lag som i 
år spelat i division fem men som siktar 
högre över tid.

Vem vann då? Jo, det gjorde Malmö 
Löp på tiden 2,37, följt av våra vänner 
frånYIF Friidrott som med sitt mixade 
lag kom in 10 minuter senare. Dam-
maran vanns av 4 Byggare. I ung-
domskategorin fanns bara ett lag, Öja 
FF P02/03. Här måste väl ändå fin-
nas kapacitet i YIF:s breda ungdoms-
verksamhet att till nästa år utmana 

Öja FF och kanske lägga beslag på 
en välkommen prischeck?!? Tänk vad 
mycket kul man i ett lag kan ha för de 
10 000:- som delades ut…Heja YIF!

En lång, härlig dag avslutades sedan 
med fest på Öja Krog, även det en 
minnesvärd upplevelse där bl a pris 
för bästa outfit delades ut under kväl-
len och vi som var där fick svänga loss 
till härlig musik och se dagens värdar 
Mattias och Fredrik tjusigt klädda i 
frack dagen till ära. 

2017 vänder Stafettmaran sin sträck-
ning, start sker i Ystad och målgång i 
Simrishamn. YIF Fotboll kommer att 
fortsätta stötta Mattias och Fredrik och 
vara medarrangör. Då målgången är 
i Simrishamn kommer våra kollegor 
i IFK Simrishamn att få möjligheten 
att vara med vid målgången och vår 
insats handlar om att bemanna sträck-
or längs vägen. För detta krävs enga-
gerade medlemmar, ungdomar och 
deras föräldrar samt alla andra som vill 
vara med och bidra till vår verksamhet 

och på köpet får uppleva idrottsglädje 
när den är som bäst. Om ni redan nu 
känner att ni vill anmäla ert intresse för 
detta så hör av er till någon i styrelsen!

Anmälan till 2017 års Stafettmara 
är redan öppen. Alla som anmäler 
sig innan 31/12 får en julgåva. Redan 
anmälda lag är bl a två lag vardera från 
huvudsponsorerna Sparbanken Syd, 
Ystads Allehanda och Radio Active 
men också lag som Foodrunners, Gas 
o Broms och Nils-Udes Drömfjällårr. 

Så snöra på skorna, börja träna och 
anmäl er till Stafettmaran 2017 och 
bidra till en trevlig tradition som tack 
vare två energiska herrar återuppstått 
efter 13 års vila.

Keep running!

För Ystad IF Fotboll

Carina Malmborg Olsson

I Ystad har vi inte kunnat hänvisa 
flickor i dessa åldrar till en annan fot-
bollsverksamhet varför vi kände att 
det var dags nu.

Vi ledsnade på att flickor lämnar vår 
verksamhet. Vi vill finnas för alla både 
flickor och pojkar.

I vår knatteverksamhet, verksam-
heten för barn 5 och 6 år gamla, har 
vi alltid välkomnat både flickor och 
pojkar. Pojkarna har varit i majoritet 
men flickor har också varit en del av 
aktiviteten. Många flickor har kom-
mit men alltför ofta har de lämnat vår 
verksamhet, kanske för fotboll någon 
annanstans eller kanske för andra akti-
viteter. 

Lite självkritiskt tänker jag att vi inte 
har varit tillräckligt välkomnande, inte 
ansträngt oss tillräckligt eller inte haft 
en aktivitet tillräckligt väl anpassad 
till alla, för att få flickorna att stanna. 
Orsaken vet vi inte riktigt men vet att 
vi inte vill att flickorna skall lämna oss. 
De måste få möjlighet att spela fotboll 

FLICKFOTBOLL I YSTADS IF FF
Nu har vi startat, startat det vi känt en längtan efter och en önskan om, fotboll för flickor i Ystads 
IF FF. Två grupper har mjukstartat under hösten. Flickor födda 2010/2011 tränar på torsdagar 
mellan 17 och 18 i den lilla idrottshallen på Ängaskolan, flickor födda 2008/2009 tränar i samma 
hall torsdagar 18-19.

i Ystad. 
Vi tror att det kan vara lättare att få 

flera flickor att stanna om det bara är 
flickor i aktiviteten. Därför har vi nu 
startat fotboll för flickor, två grupper 
fyllda av rörelseglädje och entusiasm. 
Många fler får plats i en träning inrik-
tad på fotboll genom lek, glädje, tek-

nik, koordination och balans.
Alla är hjärtligt välkomna att prova 

på, ingen föranmälan behövs.
I höst avslutar vi träningen torsda-

gen den 15 december för att återigen 
starta 2017 torsdagen den 12 januari.
 

Hans Nilsson Dahlin, YIF FF
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Ystad
tel 0411-647 30
handelsbanken.se

Vi har plats för  
fler nöjda kunder

Välkom
m
en!

ÄR DU I BEHOV AV SPÄNNING?
KONTAKTA:

www.elmannen.com
0411-192 99 • 0733-99 94 99

Missunnavägen 1, YSTAD • 0411-55 61 31
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Andra kanske träffar honom i entrén 
vid Sandskogens IP när det är hemma-
match. Köper ni kaffe och hembakade 
bullar i paus är det Stig som bakat. Ska 
det säljas lotter i olika sammanhang på 
stan eller vid olika arrangemang finns 
Stig och samtidigt säljer han något 
hembakat och ordnar en fiskedam för 
barnen. Senast nu på julskyltningen 
sålde han slut på allt, lotter, hembakat 
och fiskedam, fantastiskt!!

En idé som Stig funderat på ett tag och 
redogjorde för oss i ett av hans brev 
var att återuppta det traditionella mid-
sommarfirandet vid Midsommarängen 
vid Saltsjöbaden. I breven fanns det 
arbetsbeskrivningar och planeringar. 
På midsommarafton stod YIF Fotboll 
värd för traditionsenligt midsommarfi-
rande på midsommarängen i Ystad och 
Stig bakade fantastiska och uppskat-
tade jordgubbstårtor. Arrangemanget 
blev en succé med fint väder, många 
besökare, dans och lekar kring mid-
sommarstången och ett tillskott i för-
eningens kassa som möjliggör fortsatt 
utveckling av vår verksamhet. Detta 
och mycket annat hade inte varit möj-
ligt utan Stig Olssons engagemang 
varför Ystad IF FF vill rikta ett stort 
TACK till Stig för hans insatser!

Det finns enkelt inte tillräckligt med 
superlativ för eldsjälen Stig.

STRÅLANDE STIG
Vad vore föreningslivet utan våra eldsjälar…
Under mina ganska få år i Ystad IF FF har mött Stig många 
gånger i många olika sammanhang och alltid lika full av energi 
och idéer på vad vi kan göra för att utöka föreningskassan och 
verksamheten. Jag och min man får ofta långa handskrivna 
brev där Stig redogör och utvecklar tankar och idéer som han 
funderat kring. En del av er har kanske mött honom när cyklar 
runt till stadens företag och ber om ekonomiskt samarbete eller 
gåvor till lotterier. Därefter kommer han hem till oss med hem-
bakat, såklart, för att det ska skickas fakturor. Han är en inspira-
tionskälla och en förebild för mig och många andra.

Stig, du är en förebild för mig och 
många andra!
Tack!! 

Anna Björklund
Ungdomsansvarig

Fastighet AB

www.enrax.sewww.enrax.se

H P
 Holding AB

   Box 247, SE-271 25 Ystad, Sweden
www.hpholding.se

YIF MOT SPJUTSTORP
I YA-CUPEN
Det gick som bekant inget vidare för 
våra herrar i YA-cupen i år då det blev 
respass redan i vår första match mot 
Liga 06 i den andra omgången.

Men vi hoppas givetvis att det ska 
gå bättre i den kommande turne-
ringen, den 71:a i ordningen för övrigt,  
som lottades i höstas i samband med 
YA-cupens årsmöte i Tomelilla.

Cupen behåller sitt grepp och inte 
mindre än 35 lag, lika många som i 
fjor, vill vara med.

YIF tillhör de oseedade lagen (see-
das gör de seriemässigt bästa lagen 
samt de lag som lyckades bäst i den 
senaste cupen) och lotten föll så att 
YIF i första omgången möter seriekol-
legan Spjutstorp. Omgången ska vara 
färdigspelad senast den 10 april.

Blir det seger där, vilket vi hop-
pas, väntar segraren mellan Charlo–
Wollsjö i den andra omgången.

MÅNGA NYA
MOTSTÅNDARE FÖR 
FOTBOLLSHERRARNA
Även om det blir två Ystadsderby 
färre blir det en högintressant division 
5-serie som väntar YIF:s fotbollsherrar 
kommande säsong. Bortsett från IFK 
Ystad och Liga 06 är det idel nya mot-
ståndare som väntar!

Som bekant har FC Österlen dragit 
sig ur seriespelet vilket gör att det 
blir två derbymatcher förre för våra 
fotbollskillar.

Men kvar blir trots två högintressant 
derbymatcher mot våra kolleger i IFK.

Men också i övrigt väntar många 
intressanta motståndare och med 
tanke på att avstånden inte är speci-
ellt långa mellan klubbarna i sydöstra 
Skåne så blir det derbykarraktär på 
var och varannan match. Och som 
sagt - i det flesta fall väntar helt nya 
motståndare jämfört med i fjor.

YIF:s motståndarlag i division 5 östra 
blir Hammenhög och Lunnarp, båda ner 
från fyran, IFK Ystad och Liga 06 (kvar), 
Köpingebro, Sjöbo och Spjutstorp, alla 
upp från sexan,  Lövestad, Tollarp och 
Vittskövle (överflyttade från mellersta 
femman) samt Åhus (överflyttat från 
nordöstra femman).
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Det är dags! 
Våra kurser och föreläsningar väntar 

på just dig!

www.sv.se/sosk
0411-102 01

DM/VDM 5000 METER
Den 16 juni arrangerade Ystads 
IF Friidrott DM/VDM 5000 m på 
Sandskogens IP. Tävlingen bjöd på 
fina förhållanden med svag vind, sol 
och 19-20 grader. I seniorklasserna 
blev det dubbelt Björnstorp genom 
segrar av Henrik Orre (tid 15.38.74) 
och Annika Fager (tid 17.20.92). För 
YIF blev det också en hel del fram-
skjutna placeringar i de olika klasser-
na. Allra bäst placeringsmässigt gick 
det för Jens Persson som segrade i 
M45 samt Eva Lönnqvist som tog hem 
segern i K60.

MASSOR AV FRAMGÅNGAR PÅ 
FINISH GAMES
I mitten av juni avgjordes Finish Games 
på idrottsplatsen i Vellinge. I blåsten 
och det omväxlande vädret gjorde 
YIF:s ungdomar väldigt bra ifrån sig. 
Pallplatser och framförallt personliga 
rekord noterades på löpande band.

P17 + P15
Att YIF har två duktiga löpare på 
killsidan  i Sebastian Persson och 
Michael Nordahl känner ni till. På 
800 m  för    P15  och P17 blev lite 
av en klubbfajt mellan YIF och MAI. 
Sebastian och Michael lade beslag 
på de två första platserna och segrar i 
respektive klass med tiderna 2.11.02 
respektive 2.11.58.

F15
Olivia Stridh segrade på såväl 80 m 
häck som 300 m häck. Tiden 45.46 sek i 
det sistnämnda  loppet innebar nytt 
klubb- och kretsrekord. Olivias form 

FRAMGÅNGRIKT FRIIDROTTSSÅR!
verkar onekligen hålla i sig.

F13
Johanna Persson hade en riktigt bra 
helg. Det blev brons och nytt pers 
i höjdhopp med 1.37 m. Dessutom 
silver i debutgrenen slägga (21.99 
m)  samt i spjut   (22.34 m) och kula 
(pers, 9.39 m).

Lykke Sjöbeck sprang 600 m på fina 
tiden 1.43.09. Lykke var ensam i sin 
klass, men sprang tillsammans med 
andra åldersklasser och vann sitt lopp.

F12
Linnea Nord gjorde en riktig kanontäv-
ling. Hon krossade sitt pers längdhopp 
med 4.30 m, vilket gav en 2:a plats 
i tävlingen. Även på 60 m blev det 
personligt rekord med tiden 9.12 och 
en 3:e plats. Personligt rekord även på 
200 meter med tiden 30.69 (5:a).
F10
Lina Ås sprang 60 m på 9.44 och 

hoppade 3.97  m i längdhopp, vilket 
räckte till två bronsmeddaljer. På 600 
m sprang Lina mycket starkt och tog 
hem segern. Bästa kulstöten på 6.87 
m gav ytterligare ett guld.  

Ebba Kleman inledde med person-
ligt rekord i längdhopp. 3.86 m gav 
en slutlig 4:e plats. I kula gav en jämn 
serie en slutlig silverplats med en 
bästa stöt på 5.97 m.

F9
Nathalie Svensson missar sällan pris-
pallen i kula och denna gång stod hon 
som segrare med 5.38 m. På 60 m 
blev det tiden 10.49 och i längdhop-
pet nådde Nathalie 3.10 m. 
På bilden syns några av alla YIF-
medaljörer som var på plats under 
söndagen. Från vänster Natalie 
Svensson, Johanna Persson, Ebba 
Kleman, Lykke Sjöbeck, Lina Ås och 
Linnea Nord.
POPULÄR FRIIDROTTSSKOLA 
LOCKADE MÅNGA BARN
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Traditionsenligt arrangerade YIF 
Friidrott Friidrottsskola under fyra 
dagar i juni. Ledare var klubbens 
duktiga ungdomar under överseen-
de av Maggan. Friidrottsskolan var 
som vanligt välbesökt och deltagarna 
fick prova på friidrottens alla grenar. 
 
FRAMGÅNGAR I GÖTEBORG OCH 
ODENSE
I slutet av juni avgjordes stortävling-
en Världsungdomsspelen i Göteborg 
samt Nordiska Mästerskapen i lång-
distanslöpning för veteraner i Odense. 
YIF Friidrott hade onekligen en väldigt 
framgångsrik helg på båda fronter.

I Göteborg inledde Olivia Stridh med 
att vinna 80 m häck F14 på den fan-
tastiska tiden 11.96! 

På 80 m blev den en femte plats för 
Olivia med tiden 10.48 och på 300 m 
gav tiden 42.15 en slutlig 6:e plats.

Filip la Fleur slutade 7:a och 8:a på 
400 m respektive 200 m. Tiderna var 
50.85 och 22.32.

Sebastian Persson i P17 slog på 
nytt personligt rekord på 800 m. Det 
nya rekordet är 2.08.38 min.

I P15 sprang Michael Nordahl både 
800 m och 2000 m. Michaels tider 
var 2.11.91 min respektive 6.18.01 
min. Felicia Svensson (F15)  hoppade 
9.65 m i tresteg. I F14 hoppade Olivia 
H-Svensson 4.12 m  i längdhopp och 

stötte som bäst 8.49 m i kula.
Samtidigt som ungdomarna tävlade 

i Göteborg sprang några av klubbens 
ungdomliga veteraner NM i Odense. 
Det var Eva Lönnqvist och Henrik 
Nord som representerade blågult för 
YIF:s räkning denna gång.

Det blev verkligen en lyckad täv-
ling på andra sidan sundet för de 
våra. Eva tog totalt två brons (800 
och 1500 m) och ett silver (5000 m), 
medan Henrik knep bronset på 5000 
m. Imponerande!
På bilden syns Eva på prispallen, 
Henrik med sin bronspeng, Olivia på 
mållinjen i sitt segerlopp samt Michael 
in action.

LÄGER MED ROBERT KRONBERG
Den 13-14 juli arrangerade YIF Friidrott 
ett inspirationsläger med meriterade 
häcklöparen Robert Kronberg. Robert 
är svensk rekordhållare på 60 och 
110 m häck, med över 20 landskam-
per för Sverige, flera Finnkamps- och 
Europacupsegrar, OS- och VM-finalist 
samt EM-brons. 

Under två dagar bjöds våra ung-
domar på teori och praktik, rörelse-
teknik samtidigt som Robert delade 
ut massor med tips för den person-
liga utvecklingen på individnivå. Ett 
mycket spännande inslag i sommarträ-
ningen och extra spännande att höra 
Robert berätta om sin egen karriär och 
deltagande i flera stora mästerskap. 

SOMMARSPELEN I ÅHUS
Fyra av YIF:s ungdomar deltog fli-
tigt i många grenar med fina resul-
tat och placeringar under tävlingen 
Sommarspelen i Åhus. Trots lite regn-
skurar då och då så uppnådde alla 
personliga rekord.

På kvällen deltog Caroline Norrsand 
på 1500 m och blev 3:a på 5.22,16.

F13 Johanna Persson
4:a i tresteg, 9.33 m (första trestegs-
tävlingen)
1:a F15 stav, 2.26 m (pers).
3:a i spjut, 21.96 m

F11 Lina Ås
4:a i höjd, 1.23 m
5:a i kula, 7.27 m (pers)
3:a på 200 m, nytt klubbrekord 
(F10) 31.24
6:a i kast m boll, 22.31
P11 Jacob Hölting-Nilsson
1:a i kast med boll, 36.54 m (pers)
2:a i höjd, 1.28 m
6:a på 200 m, 32.73 sek
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P11 Oliver Fehrlund-Persson
2:a på 200 m, 30.14 sek
2:a i kast med boll, 30.26 m
8:a i höjd, 1.13 m

Grymt bra jobbat allihop och grattis till 
era nya personliga rekord!!
 
TÄVLINGSRAPPORT 
ÖRESUNDSSPELEN
Vid Öresundsspelen som avgjordes 
i Helsingborg skördades som van-
ligt fina resultat av YIF:s deltagare. 
Tävlingen håller bra klass med många 
danska och tyska friidrottare på plats.

P15
Michael Nordahl i P15 tog en mycket 
övertygande seger på 3000 m. I lop-
pet deltog även P17 och ändå var 
Michael först över mållinjen med tiden 
9.31.90 min. Tvåan från Hammarby 
(som vann P17) var ca 20 sekunder 
bakom. På söndagen sprang Michael 
in på en 5:e plats på 800 meter. Tiden 
blev 2.12.05 min.

F15
Olivia satte nytt personligt rekord på 
80 m häck med tiden 11.87. Olivia 
närmar sig allt mer det skånska rekor-
det i F14 som är 11.82 och satt 
1987!   Hon knep en fin andraplace-
ring med denna tiden i F15. Efter två 
häcklopp i benen blev 300 m lite väl 
tufft, men Olivia sprang ändå in på en 
2:a plats med tiden 43.18. Detta var 
en bit från det personliga rekordet 
42.15 från förra helgen.
 
MEDALJREGN FÖR EVA
OCH HENRIK
Det blev en lyckad YIF-helg vid 
Veteran-SM i Söderhamn. Eva 
Lönnqvist som Henrik Nord tog hem 
inte mindre än fem medaljer!

Inledningsvis knep Eva Lönnqvist 
och Henrik Nord båda silver på 5.000 
meter. På lördagen tog Eva och Henrik 
hem var sin ny silvermedalj, nu på 1 
500 meter. Evas tid blev 6.07,82 min, 
vilket även är nytt skånskt rekord! 
Henrik kom i mål på 4.18 min, vilket 
var nytt personligt veteranrekord. 

På söndagen sprang Eva 10 000 
m och kom återigen 2:a på tiden 
47.43,68 min. 

Stort grattis till er båda! Härligt att ni 
sätter YIF på friidrottskartan.

DELTAGARREKORD I SOLIGT 
YSTADSPELEN

Årets Ystadspelen blev verkligen en 
lyckad tävling! Underbart väder, 314 
aktiva som tillsammans gjorde hela 
658 starter. Dessutom fick vi se ett dis-
kuskast över 60 meter (!) och många 
fina framgångar för våra egna atleter.

På pojksidan kom framgångarna 
främst i de yngre åldersklasserna. 
Oliver Fehrlund-Persson (P11) visade 
att han både är snabb och uthållig när 
han segrade på såväl 60 m (tid 8.98) 
som på 600 m (tid 1.50.48). Kompisen 
Jacob Hölting-Nilsson tog sedan hem 
guldmedaljen i kula med en bästa stöt 
på 8.77 m.

Ännu bättre gick det för Gustav 
Mundt i P8. Gustav tog hem en impo-
nerande trippel (60 m, längdhopp och 
kast med boll) där 3.42 m i längd 
sticker ut resultatmässigt.

På damernas 800 m visade Caroline 
Norrsand återigen fin form och blev 
2:a med tiden 2.31.24 min.

I stentuff konkurrens fick vi sedan se 
Olivia Stridh (F15) vinna 80 m på fina 
tiden 10.46 sek. Olivia tog sedan även 
hem silvret på 80 m häck.

En av klubbens många duktiga 
löpare är Lykke Sjöbäck i F13. Lykke 
tog hem silvret på 600 m med tiden 
1.46.60 min. I F13 stavhopp slutade 
Johanna Persson på en tredje plats 
med 2.20 m.

I F10 fortsatte framgångarna för YIF. 
På 60 m tog Alva Hägglund (tid 9.79) 
och Alice Carlswärd (tid 9.84) hem 
silver- respektive bronsmedaljen på 
fina tider. 

Ebba Kleman tog hem segern på 
600 m med tiden 2.09.77 min före 

klubbkompisen Linnea Odéhn som 
spurtade ner konkurrenten från IFK 
Lund på upploppet. Ebba Kleman 
(3.47 m) slutade även på silverplats i 
längdhoppet tätt före klubbkompisen 
Alva Hägglund (3.43 m).

En lyckad dag hade även Isa 
Lindberg i F9. Isa vann 60 m på tiden 
10.14 före klubbkompisen Aprilia 
Holmström. Isa vann sedan även 
längdhoppet med ett hopp på 3.23 m 
och tog en silverplats i kast.

I yngsta klassen F8 var det en hel del 
YIF:are som gjorde tävlingsdebut. Och 
framgångarna lät inte vänta på sig. Elin 
Lindberg och Alice Hjalmarsson tog 
hem de översta platserna på 60 m och 
kast med boll. I längdhoppstävlingen 
blev det även här dubbelt YIF i topp 
när Alice (2.92 m) segrade före Thea 
Kleman (2.85 m) på silverplats.

BRA INSATSER AV MICHAEL OCH 
SEBASTIAN PÅ SM
I augusti avgjordes USM i Vellinge och 
JSM i Hässleholm. Ystads IF repre-
senterades av Michael Nordahl och 
Sebastian Persson.

Michael tävlade på USM och sprang 
800 m och 2 000 m i P15 klassen. På 
800 m blev det en 4:e plats i försöks-
heatet på tiden 2.15,23, vilket tyvärr 
inte räckte till final. På 2 000 m blev 
det en 6:e plats på tiden 6.14,08.

Sebastian tävlade på JSM och 
sprang 800 m, där han kom 5:a i sitt 
försöksheat på tiden 2.11,48.

Bra jobbat killar!
 
LEK OCH LAGKÄNSLA I FOKUS PÅ 
KNATTEGRUPPENS LÄGER
Precis som i fjol så har Knattegruppen 
haft sommarläger på mysiga 
Marietorps naturskola i Sandskogen. 
Ett väldigt lyckat och uppskattat läger 
återigen.

En lördag i augusti samlades 23 barn 
och vi, deras ledare, vid Marietorps 
naturskola. Det var början på en läger-
helg som skulle komma att innehålla 
massor av lek och teamwork!

Den fria leken fick ta stor plats hela 
helgen och vi inledde i skogen där det 
lektes vargar, lejon och björnar. Kojor 
byggdes och mat ”lagades”. Fantasin 
och kreativiteten flödade! Då dagen 
var varm tog vi härefter en promenad 
till stranden för ett dopp. Dock reg-
nade och blåste vi halvt bort när vi 
väl kom ner, men ett dopp i havet var 
tvunget innan vi återvände tillbaka till 
stugan för att gå tipsrunda (då solen 
återvänt igen!)
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Efter att kvällsmaten tacos intagits 
med god aptit, byttes det om till dis-
cokläder. Musiken strömmade och 
discobelysningen skapade stämning. 
Barnen lekte limbo och dansstopp 
samt proppade sina munnar fulla med 
popcorn och chips. Efter tandborst-
ningen och en god natts sömn (nåja), 
vaknade vi alla till en ny dag.

Efter frukost fick barnen träna sig i 
samarbete. I grupper om tre fick de 
bland annat i uppdrag att tillsammans 
hjälpas åt att komma så nära 2 minuter 
som möjligt. Därefter pockade sko-
gen återigen på mer lek och dagens 
avrundades senare med städning och 
pastasallad. En fantastisk lägerhelg 
var nu till ända.

/Gina Hansen

YIF-SUCCÉ I STAFETTMARAN
Det blev succé för YIF:s löpare när 
Stafettmaran avgjordes i strålande sol-
sken. YIF kom totalt 2:a i den återupp-
tagna klassiska Stafettmaran. Laget 
segrade dessutom i  loppets  mixed-
klass. Tiden blev 2:47:00. Vi säger 
stort grattis till alla löparna i laget! 

Stafettmaran har en speciell plats 
i många lokala löpares hjärta och att 
den nu återsuppstår är väldigt gläd-
jande. Arrangemanget var dessutom 
väldigt lyckat och välplanerat! Vi hop-
pas att loppet är tillbaka för att stanna.

Laget bestod av Patrik Nilsson, 
Caroline Norrsand, Andreas Thell, 
Henrik Nord, Sebastian Persson, 
Jens Persson, Eva Lönnqvist, Martin 
Edvardsson, Jimmy Caldén, Michael 
Nordahl.
 
SOLIGT KM PÅ SANDSKOGENS IP
Årets KM i Ystad avgjordes i härligt 
sensommarväder med perfekta vindar 
i slutet av augusti. Tävlingen bjöd på 
många fina resultat inte minst i de 
yngre klasserna där YIF ställde upp 
med många tävlingssugna atleter.

På herr- och pojksidan fick vi se en 
härlig duell mellan Daniel Karlsson 
och Henrik Nord på 800 meter där 
Daniel spurtade hem segern. Oliver 
Fehrlund-Persson i P11 tog dubbla 
guld på 60 m och i diskus. En dubbel 
tog även Gustav Mundt i P9 genom att 
vinna 60 m och längdhoppet.

På dam- flicksidan fick vi se Olivia 
Stridh ohotat ta hem segrarna på 100 
m (KS) och 80 m samt 80 m häck (F15). 
Olivia Hugosson-Svensson vann dis-
kustävlingen i F15 med god marginal.

I damernas stavhopp visade Caroline 
Norrsand att hennes två adepter 

Johanna Persson och Ebba Kleman 
har en bit kvar innan de kan hota sin 
tränare i tävlingssammanhang.

I F13 bjöd Linnea Nord, Lykke 
Sjöbeck, Johanna Persson och Stina 
Svenby på flera fina resultat. Linnea 
segrade på 60 meter (tid 9.14) med 
Stina på tredje plats. Lykke tog hem 
segern på 600 m (tid 1.43.28) före 
Linnea och Stina. Johanna visade sin 
allroundkunskap när hon segrade i 
såväl tresteg (8.68 m) som i diskus 
(22.59 m).

I F11 har klubben ett gäng snabba 
tjejer. På 60 m segrade Lina Ås på 
tiden (9.38) före klubbkompisarna Alva 
Hägglund och Inez Kippel. På fjärde 
plats kom Alice Carlswärd som faktisk 
hade näst snabbaste tid i försöken.

I F11 segrade Ebba Kleman i 
debutgrenen diskus före Lina Ås. 
Segerkastet mätte 15.54 m.

I yngsta klassen F9 hade YIF många 
deltagare och det tävlades i 60 m och 
längdhopp. Det blev dubbla besök på 
prispallen för trion Felicia Mårtensson, 
Isa Lindberg och Aprilia Holmström.   
 
SUCCÉ FÖR OLIVIA, 
LYKKE OCH JOHANNA PÅ 
GÖTALANDSMÄSTERSKAPEN
I september avgjordes Götalands-
mästerskapen på Öland och YIF 
Friidrott hade tre duktiga tjejer på 
plats för att samla poäng till det skån-
ska laget.

YIF:s representanter var Olivia 
Stridh, Lykke Sjöbeck och Johanna 
Persson och de bidrog i högsta grad 
genom att samtliga tre  satte prydliga 
personliga rekord  vilket även ledde 
till  topplaceringar och besök på pris-
pallen.

Vi vill gratulera alla tre tjejerna  till 
fantastiska insatser!

På bilden ser vi Johanna i stavhoppet.

YIF-FRAMGÅNGAR I 
TERRÄNGLÖPNINGS-DM
Den 9 oktober arrangerade YIF DM/
VDM och KM i Terränglöpning vid 
Karlsson dammar. Den kuperade 
banan är riktigt tuff och i år var banor-
na dessutom hala av regn.

För YIF blev det tre klassegrar 
genom Eva Lönnqvist (K60, 4 km), 
Henrik Nord (M40, 8 km) och Jens 
Persson (M45, 8 km). 
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20-års Jubileum 
Nyårsafton kl. 10.00 i Ystads Sandskog 

Motionsloppet öppet för alla åldrar! 
Välj mellan ett eller två varv. Spring, jogga eller gå. 

Varje varv är ca 2,5 km långt (elljusspåret). 
Du väljer själv om du vill fortsätta ett varv till när du kommer till varvningen. 
Tid:    31/12  
Plats:   Slingan i Sandskogen 
Start:   Gemensam start kl. 10.00 
Anmälan:   På plats senast kl. 09.30 
Pris: 50 kr  

Vi skänker halva startavgiften till Barncancerfonden 
Omklädnad:  Motionsstugan (begränsad plats) 
Parkering:   Grusplanen samt inne på regementsområdet. 
Priser: Lottas ut bland alla deltagare då samtliga kommit i mål. 
 I år extra många priser i samband med 20- års jubileum  
Dryck: Glögg och pepparkakor efter målgång 
Servering: Grillad korv med bröd till försäljning 
Upplysningar: Håkan Nilsson 0708-72 17 24 

YSTADS IF FRIIDROTT 
Varmt välkomna att motionera ut det gamla året tillsammans med oss! 
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Som pensionär (65 år eller äldre) kan
du bli medlem för 110 kr per år.

YIF Fotboll   bankgiro 384-6698
YIF Friidrott  bankgiro 141-5686
YIF Handboll  bankgiro 5056-5686

YSTADSPRÄGEL 
PÅ BUNDESLIGA
Att lilla Ystad är en maktfaktor 
inom handbollen understryks 
inte minst av Bundesliga, värl-
dens förmodligen bästa hand-
bollsliga där fyra ex-YIF:are sät-
ter sin prägel på ligans två 
bästa lag för tillfället, Kiel och 
Flensburg.

Tre lag dominerar i skrivande stund 
Bundesliga och just i detta nu är det 
dött lopp mellan Kiel, Flensburg och 
Rhein-Neckar Löwen.

Anmärkningsvärt är att fyra 
Ystadskillar med YIF-anknytning har 
viktiga roller i två av dessa klubbar.

I Kiel återfinns Lukas Nilsson och 
Niclas Ekberg medan Jim Gottfridsson 
och Mattias Andersson sätter sin prä-
gel på Flensburg. 

Minst sagt imponerande. Tänk tan-
ken att det funnits fyra fotbollskillar 
från Ystad i ”La Liga” i Spanien, två i 
Barcelona och två i Real Madrid.

Svindlande tanke även om jämförel-
sen självfallet haltar då fotbollen är en 
så mycket större idrott. Men ändå!

Lukas och Mattias är som bekant 
rena YIF-produkter medan Jim och 
Niclas har IFK Ystad som moderklubb 
men där båda haft var sin lyckosam 
sejour i YIF innan det bar iväg till 
Tyskland. Mattias har tackat för sig i 
landslagssammanhang men övriga tre 
återfinns i truppen till handbolls-VM i 
Frankrike i januari.

Bäst går det för Mattias Andersson 
som toppar målvaktsligan med drygt 
39 räddningsprocent efter 15 spelade 
matcher. Skuggar gör för övrigt en 
annan svensk, Andreas Palicka i Rhein 
Neckar Löven.

Flest mål av Ystadskillarna har Niclas 
Ekberg gjort med 57 mål på 13 match-
er. Lukas har gjort 36 och Jim 12.

Magnus Lindén förstärker YIF

20 ÅRS JUBILEUM
FÖR NYÅRSLOPPET
Nu närmar sig snart det nya året men innan dess är det 
tid för årets sista tävling.
Nyårsloppet som förra året slog ett fantastiskt rekord 
på hela 440 deltagare.
Vi skänkte halva startavgiften samt överskottet på korv 
försäljningen 13000 kr till barncancerfonden. Kom ut 
och var med så vi kan slå rekordet igen.
Jag vill samtidigt passa på tacka alla ledare, funktio-
närer, sponsorer, samt press och radio för 2016 och 
önskar alla 

God Jul och Gott Nytt År
Håkan Nilsson

Ordförande YIF Friidrott

Tävlingar som är bestämda 2017

Kalvin Knatet 28 maj
Wallanderloppet 11 juli
Ystad spelen 23 juli
Nyårsloppet 31 december 
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Lindholms Värme AB

Olje-, värme- och sanitära
installationer

Fabriksgatan 10, 276 40 LÖDERUP
Jourtfn 0411-52 41 23

Den vänliga bilfirman i Ystad

Anders och Micke hälsar 
er hjärtligt välkomna!

Mobil 070-202 31 30

0708-850 153

 Syrénvägen 13 – facebook.com/bilfirman – bilfirman.com
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För 24:e gången arrangerades 
under två veckoslut i novem-
ber handbollens traditionsen-
liga julmarknad i Högestad.
Och som vanligt blev det lycka-
de tillställningar.

– Jag har inte fått de exakta siffrorna 
ännu, men det verkar helt klart ha gått 
bättre i år än i fjor då vi hade otur med 
vädret de sista dagarna medan det 
var strålande väder alla dagarna i år, 
säger Ulf Hermann som är ordföran-
de i Högestadkommittén som håller i 
arrangemanget.

Men Ulf är sannolik inte ensam…
– Nej, det krävs uppskattningsvis 

100 frivilliga för att ro det hela i hamn. 
Bara Cafét kräver 20 frivilliga. Sen ska 
det vara folk till parkeringen, entrén 
lotterier och mycket annat fortsätter 
Ulf .

Ett 70-tal utställare var på plats, 
en siffra som varit ganska stabil de 
senaste åren.

– Extra kul att vår satsning med 
en speciell dag handikappdag är så 
uppskattad. Fredagen mellan de båda 
veckosluten bjuder vi på entrén för 
funktionshindrade/rörelsehindrade 
samt ledsagare. I år hade vi otroligt 
mycket folk den här kvällen och vi 
hade bussar så långt norrifrån som 
från Ängelholm.

Några planer på att sluta med den 
populära julmarknaden finns inte.

– Nej, vi fortsätter så länge som folk 
kommer. Och även om allt fler julmark-
nader dyker upp så har vi inte direkt 
känt av konkurrensen. Folk tycker helt 
enkelt det är roligt och kul att komma 
hit, avslutar Ulf Hermann.

En av många besökare var fotogra-
fen Jeanette Lindeskog vars bilder ni 
kan njuta av här. Fler bilder finns på 
handbollens webbsida.

Foto: Jeanette Lindeskog

LYCKAD JULMARKNAD
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Ystads IF
Våra vita hjärtan slår för…

– Kundanpassade plastråvaror –

– Certifierad plaståtervinning –

– Miljövänliga plastförpackningsmaterial –

Polykemi Rondo Plast ScanfillYIF-handboll
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Handbollsvänner,
Det lackar mot jul och jag vet det är 
många som i julstöket öppnar YIF-
aren för några minuters efterlängtad 
avkoppling. Du väntar säkert på någon 
anekdot från Bollen eller ÖP-hallen, 
en intervjuv med en veteran eller en 
nybliven landslagsspelare och till slut 
en analys av läget i tabellen inför års-
skiftet.

Tyvärr bjuder denna kria inte på 
någon nostalgi – annat än att det 
för 24:e gången avhölls Julmarknad 
på Högestad, där jag under betydligt 
färre år haft förmånen att såväl i under-
bart väder som i ur och skur tillsam-

HANDBOLLENS 
ORDFÖRANDE
HAR ORDET…

YIF HF – EN FÖRENING 
MED MÅNGA ANSIKTEN

mans med ärrade parkeringsveteraner 
hänvisa besökande i sina bilar till gra-
tis parkeringsplatser på grevens ägor. 
Denna företeelse, Jul på Högestad, 
symboliserar i sin måhända passerade 
zenit trots allt essensen av vad vi står 
för och som också framhålls i vår verk-
samhetsidé:

”YIF handboll är en förening för 
alla – med både bredd och elit. YIF 
förmedlar det roliga med handbollen 
och det positiva med att tillhöra en 
förening med god gemenskap. Här 
utvecklas vi både idrottsligt och socialt 
– YIF är mer än bara handboll”

Ett TACK till Er alla som bidrar till 

gemenskapen oavsett Du är man eller 
kvinna, pojke eller flicka, gammal eller 
ung!

YIF Handboll växer. Att vi i dagsläget 
har 1450 medlemmar, 70 ledare, mer 
än 150 funktionärer samt över 40 antal 
lag i seriespel vet säkert de flesta av 
Er. Däremot är jag inte lika säker på att 
alla vet hur vi är organiserade.

Att föreningen är dess medlemmar; 
aktiva, ledare och funktionärer behö-
ver inte påpekas. Många, de flesta 
av Er, bidrar med ofta betydande och 
omfattande ideella insatser. Utöver av 
medlemmarna stöds vår verksamhet 
av sponsorer och supportrar. Ett fåtal 
personer är anställda.

Föreningens verksamhet leds av sty-
relsen, som består av nio personer. 
Styrelsens främsta uppdrag är att sätta 
mål för föreningen, att ansvara för eko-
nomin samt att följa upp och utvärdera 
verksamheten. Varje styrelseledamot 
har ett ansvarsområde med definie-
rade mandat och resurser.

Till styrelsemötena adjungeras 
klubb/kanslichef, sportchef samt admi-
nistrativt ansvarig för sponsorverksam-
heten. Styrelsen sammanträder en 
gång i varje månad.

Inför varje verksamhetsår upprättas 
en verksamhets- och handlingsplan 
med tillhörande budget. I verksam-
hetsplanen framgår föreningens visio-
ner, mål, värdegrunder och kärnvär-
den.

Samtliga finns att läsa på förening-
ens hemsida.

På Kansliet (se artikel i YIF-aren 
nr 2, 2016 av Torsten Erlandsson) 

EUROMASTER  YSTAD
Herrestadsg. 22 • teL 0411-55 54 61

VI HAR DÄCK 
I ALLA 
PRISKLASSER
DÄCK • FÄLGAR • FÖRVARING
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Din klubbleverantör

Ystad, 0411-555120

Kompetens, erfarenhet och ambition
– en oslagbar kombination!

Känn er trygg när ni anlitar

BYGGFÖRETAGET 
PÅ ÖSTERLEN

www.edstrands.se

KEBAB
KNUT EDSTRANDS BYGGNADS AB

SMEDSTORP

0414-515 50
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administreras mycket av förening-
ens löpande verksamhet. Här arbe-
tar Klubb/Kanslichef, Sportchef, 
Ungdomsansvariga, Ekonomi/biljett 
ansvariga samt administrativt ansvarig 
för sponsorverksamheten

Under verksamhetsåret 2016-2017 är
Anders Evander Ordförande
Ingmar Svensson Vice ordförande 
 Ungdoms och Sportgrupp
Bruno Andersson Kassör
Mia Lundqvist Sekreterare
 Arrangemangsansvarig
Ole Axelsson Sponsoransvarig
Jesper Lindgren Ansvarig
  medicinskt team
Magnus Lindén Ansvarig
  damverksamhet
Jonas Andersson Ansvarig
 Team Unik, Sportgrupp
Johan Sahlin HR ansvarig

Därtill har nedanstående personer till-
sammans med ideella eller avlönade 
medarbetare viktiga funktioner;

Jörgen Hansson Klubbchef/
 Kanslichef

Marcus Lindgren Sportchef
 Ansvarig Sportgrupp o  
 Ungdomskommitté
Lars Rydén Hallarrangemangs
 ansvarig
Ulf Herrman Ordförande 
 Julmarknadskommittén

Samt alla ledare, tränare, materialare, 
tjänstemän på kansliet m fl. Under res-
pektive ansvarsområden finns ett stort 
antal ideella personer, vars insatser 
är av största betydelse för verksam-
heten.

Ett år har snart passerat sedan invig-
ningen av Ystad Arena. I februari 2017 
kommer Arenan förhoppningsvis att 
vara komplett. Förhoppningsvis efter-
som det i skrivande stund inte är klart 
med utformningen av Arenatorget, 
som skulle bli pricken över i-et om det 
utformas som tänkt.

För YIF HF är framtiden vår – men 
med flera utmaningar. Den största, 
som jag ser det, är att förvalta förvänt-
ningarna från alla ungdomar, som vill 
komma till oss och spela handboll. 
Att rekrytera och utbilda ledare är en 
viktig uppgift för vår förening.

En annan utmaning är att nå vår 
vision, dvs att herrseniorerna skall 
spela i  Champions League år 2020, 
vilket betyder att vi dessförinnan 
måste vinna SM guld. För dam senio-
rerna är målet att redan nästa säsong 
spela i div 1.

Att våra ungdomslag skall nå slut-
spel i USM har vi de senaste åren blivit 
bortskämda med men jag vågar påstå 
att ambitionen att nå dit inte mattats 
bland våra ungdomslag.

Den sista utmaningen är att fören-
ingen fortsätter att attrahera ideella 
ledare och funktionärer. Utan Er kom-
mer vi inte att nå våra mål.

Med dessa ord vill jag tillönska Er 
alla en God jul och ett Gott Nytt 
Handbollsår med serieavancemang 
och slutspel för samtliga våra lag.

Till dess – Vi ses i Arenan!

Anders Evander
Ordf YIF HF

Men bara för det gör inte jobbet sig 
själv och det var just den väckarklockan 
som ringde efter Trelleborgsmatchen. 
Efter det så har vi varvat upp både på 
träningarna samt på matcherna och 
där är ett rejält driv i tjejerna hela tiden. 
Det båda gott, samtidigt så vet vi att 
vi är ett jagat byte; Alla vill slå oss. 
Det gäller att vi är på topp hela tiden 
och att alla är fokuserade på att göra 
jobbet varenda träning samt match.

Det är ingen hemlighet att klubben 
men speciellt vi i laget vill upp till 
div. 1 i år. Det är vårt mål och vi kom-
mer göra allt för att nå vårat mål. Det 
krävs dock, som jag nämnt, ett otroligt 
hårt arbete från våran sida i laget. 
Det långsiktiga är att klubben även 
ska ett Elitlag på damsidan och 

Damhandboll:

SÄSONGEN SÅ HÄR LÅNGT…
Vi har inlett med sex vinster och en förlust. Förlusten kom mot HBK Trelleborgs Elit redan i andra 
matchen och blev en ordentlig tankeställare för oss.
Vi har ju gjort en medveten satsning där vi tagit in några spetsspelare och breddat truppen rejält 
och är nu 18 utespelare och tre målvakter i truppen.

Ystads IF är en förening, likt LUGI 
och Sävehof, som ska ha det. 
Men det krävs hårt jobb från alla 
inblandade och man måste även 
ha en fungerande ungdomssektion. 
Kullarna blir större och större och våra 
duktiga ungdomstränare gör ett häst-
jobb som tar hand om alla. Utvecklar 
alla tjejerna men framförallt ser till så 
dom har roligt. Så även den sida växer.

I övrigt så hade vi ju även en 
Rosa Bandet kampanj där vi dels 
samlade in pengar vid en hem-
mamatch men även sålde special-
designade matchtröjor som man 
kunde buda på via en budgivningen. 
Resultatet av detta blev att ca 33 000 
gick till Cancerfondens Rosa Bandet 
kampanj.

Förhoppningen är ju att kommande 
år utveckla detta och göra det ännu 
proffsigare.

Jag vill i denna artikel även passa 
på att tacka ALLA er som tar er ner på 
våra matcher.

 Det betyder otroligt mycket för tje-
jerna och ni bidrar till att stämningen i 
hallen blir som en sjunde utespelare. 
Fortsätt komma och ta gärna med er 
en vän och introducera henne/honom 
för damhandboll.

GOD JUL och GOTT NYTT ÅR

Pierre Gaum
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E U R O P A

www.blomsterhuseteuropa.se
Öppet Vardag 9-18, Lördag 9-15, Söndag 10-15

trelleborg Hedvägen 115. Tel 0410-462 40 Ystad Förskeppsgatan 1. Tel 0411-130 33

Växter och vackra ting skapar trivsel i hemmet

Du vet väl att vi finns på Facebook!
Bli ett Blomsterhuset fan du också!

Vi har huset fullt av 
glädjespridare!

Krukväxter, trädgårdsväxter, snittblommor, 
prydnadssaker, vaser, krukor, redskap, 

gödning, jord och mycket mer.
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SUPPORTERSHOPEN
Du vet väl att YIF har en shop?
Du hittar sortimentet i shopen i Österport-
hallen under hemmamatcherna eller så  kan
du handla på webben - www.yif.se

Så här inför den stundande 
jul- och nyårsledigheten har 
vi bett Sebastian ”Sibbe” 
Seifert att sammanfatta hös-
ten och blicka fram emot det 
fortsatta seriespelet efter 
VM-uppehållet i januari.

– Det har väl varit lite blandade pre-
stationer. Stundtals har vi gjort riktigt 
bra matcher men vi har också haft 
några dippar, säger ”Sibbe”.

Vi träffade YIF-tränaren i början av 
december efter det att laget just 
inkasserat två tunga bortaförluster, 
mot Skövde respektive Redbergslid.
– Just nu är vi väl inne i en liten form-
svacka men ska man sammanfatta 
hela hösten så har vi gjort ett par 
riktigt bra matcher men också dippat 
i några, som exempelvis Guif hemma 
och Skövde borta.
Bästa matchen så här långt?
– Malmö hemma då vi spelade bra 
både bakåt och framåt i 50 minuter.
Vad är du mest nöjd med i spelet?
– Överlag har anfallsspelet varit bra, 
inte minst med tanke på att vi har haft 
en del nya spelare på centrala posi-
tioner och därtill har ”Jeppe” (Jesper 
Gustafsson) haft oflyt och blev ska-
dad i säsongsupptakten.
Utropstecken?
– Det måste bli Jonathan Svensson 
som gjort det bra trots att han är 
helt ny som A-lagsspelare. Han har 
kanske fått det lite tuffare nu när 
när han är inläst. Men sen måste 
jag också lyfta fram Kim Anderssons 
inledning. Hans september var ruggit 
bra. Tycker också Axel Eriksson kom-
mit in i det allt mer och nu på slutet 
har Hampus Andersson varit riktigt 
bra. Men trots allt tycker jag inte vi 
fått till den där riktiga fullträffen ännu.
Vad har varit mindre bra?
– Försvarsspelet där vi tvingats labo-
rera i och med alla skadorna, framför 
allt då  på Herman Hugosson. Har 
väl inte riktigt hittat rätt uppställning 
ännu.
På tal om skador - hur ser det ut på 
den fronten?

Sebastian Seiferts ruta…
BRA PRESTATIONER MEN OCKSÅ DIPPAR

– Alexander Borgstedt är på gång och 
förhoppningsvis gör han comeback 
redan innan jul. Emil Hansson kan väl 
börja träna i januari och kan kanske 
göra comeback i februari. Herman räk-
nar jag inte med alls den här säsong-
en.
Vad tycker du om den nya målvakts-
regeln som gör att du kan spela med 
sju utespelare?
– Gillar den inte alls, tycker det ska 
vara spel sex mot sex så det blir lite 
schackspel över det hela där det gäl-
ler att försöka hitta lösningar. Med den 
nya regeln blir det mer beachhand-
boll. Men nu är det som det är och vi 
kommer att lägga lite mer fokus på 
detta till våren, både att spela med en 
man mer men också hur man försvarar 
sig mot ett lag med sju utespelare.
Vad gör ni under uppehållet?
– Hallen är ju helt stängd (under perio-
den då man öppnar upp den tillfälliga 
mellanväggen till B-hallen) en tid och 
då passar vi på att åka på ett fyra 
dagar långt träningsläger i trakten av 
Malaga i Spanien, 8–12 januari. Det 
blir tuff träning med tre pass om dan.
Slutligen - blir det slutspel?

SPELPROGRAMMET
EFTER JUL

Tisdag 27/12  YIF–Kristianstad
Fredag 30/12 IFK Ystad–YIF
Fredag 3/2 YIF–IFK Ystad
Onsdag 8/2 Kristianstad-YIF
Lördag 11/2 YIF–Lugi
Söndag 19/2 Ricoh–YIF
Onsdag 1/3 YIF–Alingsås
Söndag 5/3 Karlskrona-YIF
Onsdag 8/3 YIF–Redbergslid
Söndag 12/3 YIF–Skövde
Söndag 19/3 Aranäs–YIF

A-lagstränaren Sebastian Seifert tycker att YIF blandat och gett under hösten 
där bra insatser varvats med mindre lyckade. ”Men visst blir det slutspel”, säger 
han.

Foto: Jan Andersson

– Oja, men vi kommer att behöva kriga 
för det, avslutar Sebastian Seifert.

Jan Andersson
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+46 (0)411 53 65 90 • sales@corrpal.com
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– I det stora hela är det en fantastisk 
arena men det finns en del barnsjuk-
domar som måste rättas till. Tyvärr har 
man också gjort en del allvarliga mis-
sar, säger Stefan Pettersson.

I grunden är Stefan väldigt nöjd med 
den nya arenan men han är således 
inte helt okritisk.

 – När man har arenaläge är det en 
fantastisk arena med den här svarta 
färgen där fokus automatiskt läggs på 
planen. Och den är väldigt genom-
tänkt med VIP:en och allt det där och 
med bra ljudanläggning och medi-
akub. Det är inte många arenor som 
slår denna, säger Stefan.

Och det finns mycket annat som är 
positivt med arenan.

– Arenan sväljer mycket mer folk i 
själva entrén. Det går inte att jämföra 
med gamla Österporthallen. Och allt 
är nytt och fräscht och och när det 
gäller omklädningsrum och liknande 
kan man inte tänka sig mycket bättre, 
säger Stefan.

Men det finns dock brister.
– Den stora missen är golvet. Man 

bestämde sig för att ha ett sjumil-
limetersgolv vilket gör att man måste 
lägga ut 650 plattor på golvet för att 
kunna rulla ut läktarna. Hade man lagt 
tvåmilllimetersgolv i stället hade man 
aldrig behövt täcka golvet med plat-
tor. Och det tråkiga med det hela är 
att spelarna själva hellre velat spela 
på ett tvåmillimetersgolv än detta där 
skaderisken är större om man exem-
pelvis tänker på korsbandskador då 
det är lättare att foten ”suger fast” i 
golvet, säger Stefan som är en av tre 
fasta vaktmästare i hallen.

– Dessutom har vi 14 timanställda 
som vi kan kalla in när det är dags att 
bygga om till arenaläge. Det behövs 
en fast anställd plus fem timanställ-
da varje gång läktarna ska rullas ut. 
Positivt är naturligtvis att detta ger en 
del ungdomar  - men även långtidsar-
betslösa - lite jobb och arbetserfaren-
het, säger Stefan Pettersson.

ETT ÅR I ARENAN
Snart har Ystad Arena varit i drift ett års tid och snart blir arenan komplett med läktare också 
bakom södra målet då man samtidigt river mellanväggen till den nya B-hallen.
Men hur trivs man då i den nya arenan?
Vi ställde frågan till Stefan Pettersson som under snart ett års tid har upplevt hallen såväl som 
vaktmästare som en av tv materialförvaltare för YIF:s A-lag.

Något annat som inte är så bra med 
den nya arenan?

– Jag tycker man skulle lyssnat lite 
mer på dom andra vaktmästarna som 
jobbat länge i Österporthallen och som 
vet var slitaget är som störst. Ta dörr-
handtagen exempelvis. Snygga trev-
liga handtag som passar bra hemma 
men troligtvis inte kommer att tåla den 
belastningen som är i en sådan här 
arena med så många personer som 
dagligen ska gå ut och in ur dörrarna.

En stor miss är också som Stefan 
ser det, det alltför lilla skyddsnätet 
som kommer att finnas bakom målen 
i B-hallen.

– Vi har fått till svar att det är stan-
dard i en skolidrottssal och att denna 

är att betrakta som en sådan. Men de 
här små näten kommer inte att räcka 
till. Väggen är vit och kommer rätt 
snart att bli alldeles svart av bollarna 
och  spelarna kommer att skjuta sön-
der både väggar och fönster bakom 
målen om man inte sätter upp nät som 
täcker hela kortsidan.

Är det något du saknar från 
Österporthallen?

– Ja, faktiskt en sak. Jag saknar att 
man inte kan köpa en stekt korv eller 
en hamburgare i den nya arenan, 
avslutar Stefan Pettersson.

Jan Andersson

Stefan Pettersson är en av tre fast anställda vaktmästare i Ystad Arena men 
också materialförvaltare i YIF. Stefan är nöjd med det mesta, inte minst närheten 
till tvättstugan (som delas med IFK Ystad) och som ligger i direkt anslutning till 
omklädningsrummen.

Foto: Jan Andersson
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RIF hålls vartannat år och däremellan 
är det Riksidrottsmöte (RIM) vartan-
nat år. Som en av 4 från Svenska 
Handbollsförbundet hade jag glädjen 
att delta och bidra med input från 
handbollsperspektivet. Detta är mina 
personliga reflektioner.
Riksidrottsförbundets stämma har tidi-
gare fattat beslut om fyra strategiska 
områden

• Livslångt idrottande.
Med målen att dels utveckla verk-
samheten så att barn, unga, vuxna 
och äldre väljer att idrotta i för-
ening under hela livet samt att 
svensk idrott ska nå fler idrottsliga 
framgångar internationellt.

• Idrottens värdegrund är vår styr-
ka.
Alla lever och leder enligt svensk 
idrotts värdegrund.

• Idrott i förening.
Svensk idrott ska vidareutvecklas, 
samverka med andra aktörer och 
ge goda möjligheter att idrotta i 
förening.

• Idrotten gör Sverige starkare.
Svensk idrott är en ännu starkare 
samhällsaktör.

Det är stora ord men utan att ge dem 
innehåll leder det inte till den föränd-
ring vi vill uppnå. Det var innehållet, 
betydelsen och konsekvenserna av 
detta som diskuterades i Falun.

VAD HAR SKRIDSKO OCH DRAG-
KAMP MED HANDBOLL ATT 
GÖRA?
Idrotten står inför stora utmaningar för 
att nå målen det är bl.a. att vi totalt sett:

• Tappar i antal medlemmar och 
utövare

• Har svårt att nå ut i de mest utsat-
ta områdena där idrotten behövs 
som mest

• Brist på lokaler/platser att utöva 
idrott

• Har svårt att behålla medlemmar/

SVENSK IDROTT VÄRLDENS BÄSTA – 
STRATEGI 2025
Ystads IF är en liten, men ack så fin och betydelsefull, del av Idrottssverige som med sina 
drygt 3  000  000 medlemmar är en gigantiskt stor rörelse. Representanter från alla delar av 
Idrottssverige träffades i mitten av november, på klassisk idrottsmark på Lugnet i Falun, till ett 
Riksidrottsforum (RIF) för att staka ut en ny vision och strategi för svensk idrott till år 2025.

aktiva under större del av livet 
som du ser av kurva här nedanför

Detta gäller de flesta idrotter och även 

handbollen så här har vi mycket att 
jobba med. YIF är på många sätt ett 
bra exempel på att det går att vända 
utvecklingen. YIF HF har fler aktiva 
och ledare än någonsin men om vi ser 
det i stort så stämmer bilden även för 
handbollen.

Under diskussionerna visar det sig 
också att vi har i stort sett samma frå-
gor som behöver svar oavsett om det 
är skridsko, dragkamp eller handboll. 
Hur rekryterar vi fler aktiva, ledare och 
funktionärer? Hur får vi dem att vara 
kvar i föreningarna längre? Hur ger vi 
alla människor som vill, tillgång till vår 
idrott? 

DE GODA EXEMPLEN 
Det finns massor av goda exempel 
runt om i Sverige, i världen och i 
olika idrotter. Det kan vara pingis för 
veteraner, rugby för rullstolsbundna, 
klubbar som samarbetar och utnyttjar 
lokalerna bättre eller nya idrotter som 
obstacle cource racing (hinderlöpning) 
som är den snabbast växande sporten 
i världen. Genom att visa upp de goda 
exemplen får vi alla hjälp med nya idéer 

och att hitta lösningar samt underlätta 
”vårt nya projekt”. Det kära hjulet är ju 
redan uppfunnet så grunden finns där 

att utveckla vidare ifrån. Jag menar att 
det är en av Riksidrottsförbundets och 
Specialidrottsförbundens viktigaste 
uppgifter att stötta de goda exemplen, 
samla erfarenheter från dem och föra 
det vidare till andra föreningar, sporter 
eller orter.

DET SKA SKE I FÖRENINGARNA
… MEN VI BEHÖVER HJÄLP AV 
KOMMUN OCH STAT
Jag är ju en föreningsmänniska och vet 
vilken tuff vardag som finns i de allra 
flesta föreningar. Det gäller att dag för 
dag hålla näsan ovanför vattenytan 
och se till så att det finns funktionärer, 
ledare, träningstider, utrustning, lot-
ter, sponsorer osv. Då är det inte lätt 
att ta sig tid att tänka på visioner och 
strategier men ännu tuffare att få tid att 
genomföra och utvärdera dem. 

Likafullt är det i föreningarna föränd-
ringen måste ske om idrottssverige 
ska nå sina mål och komma närmre 
visionen till 2025. Här kommer ”de 
goda exemplen” in men också det 
ekonomiska stödet som behövs för att 
dra igång en ny verksamhet. Statens 
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och kommunernas stöd är otroligt vik-
tigt.  Det måste dock utformas så att 
det uppmuntrar till förändring, stöttar 
positiva projekt och idéer men också 
ser till att den ”ordinarie verksamhe-
ten” inte drabbas. Inget blir bättre av 
att ställa det vi redan har mot nya krav 
som är orealistiska och långt utanför 
vad som är möjligt att uppnå med de 
förutsättningar vi har. Morötter istället 
för piska och morötterna ska sättas 
så de leder mot målet. Annars finns 
risken att hårt pressade förenings-
styrelser och ledare inte orkar längre. 

ÄR E-SPORT EN IDROTT?
E-sport, dvs tävlingar som avgörs med 
datorer eller spelkonsoler, växer så 
det knakar. De största turneringarna 
har prissummor på flera miljoner kr 
och jättepublik både i arenan och 
framför dataskärmar. 

De som är aktiva i E-sport hävdar att 
de är minst lika trötta efter en match 
som vid fysisk träning. De måste också 
hålla sig i fysisk topptrim för att orka 
prestera. Men är det idrott? Du kan-
ske kommer ihåg ”danskdödaren” från 
TV-serien NP Möller. När han fick veta 
att sonen spelade bangolf så sa han 
”minnigolf?? Det är för f-n ingen sport”. 

En fråga som är aktuell är om E-sport 
ska vara med i Riksidrottsförbundet. 
Samtidigt som vi vill fånga upp de 
nya sporterna och deras utövare och 
vara en inkluderande idrottsrörelse 
för alla, så frågar vi oss vad idrott är. 
Den vanligaste definitionen av idrott 
är ”fysisk aktivitet som människor utför 
för att få motion och rekreation eller 
uppnå tävlingsresultat”. Stämmer det 
på E-sport? Njae…

VI VILL HA MÅNGA LUKAS, 

ZLATAN, KALLA, ALGOT, STINA 
OCH ELLA
Vi älskar våra idrottshjältar och vi vill 
gärna ha ännu fler av dem i framtiden. 
Vi vill också att våra barn, ungdomar, 
vuxna och äldre, alla som vill, ska 
vara en del av en förening som aktiv 
på sina villkor. För att det ska lyckas 
måste vi ha en väl fungerande idrotts-
rörelse i takt med tiden. Det är det 
Riksidrottsforum och Strategi 2025 
är till för. Nu ska vi ta det från ord till 
handling. Då avgörs om mötet i Falun 
var en stort steg på vägen eller ”en 
rangerbangård för olösta problem” 
som Richard Burton lär ha sagt.

Peo Lind 

Ystad-Tryck AB – stolt sponsor till Ystads IF i över 40 år

önskar Er

God Jul & Gott Nytt År!

Ingvar Öberg |  Södra Zinkgatan 5, 271 39 Ystad |  Tel 0411-786 50 |  info@ystadtryck.se |  www.ystadtryck.se
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Marcus Lindgren är i hand-
bollskretsar en mycket välkänd 
person, men det kan ändå vara 
av intresse att komma Marcus 
in på livet,hur tänker han och 
hur vill han forma framtidens 
Ystads IF.

Lite kort,vem är du Marcus?
- Jag är idag 44 år och gift med 
Johanna och vi har sonen Kalle,som 
spelar i P04  där jag är ledare, natur-
ligtvis på min ”fritid”. Vi bor i Bromma 
by, men funderar faktiskt på att flytta 
till stan.

Egentligen föddes jag in i fören-
ingen.Min far och mor, Kent och Kajsa 
jobbade på många nivåer i YIF under 
min och min bror Jespers barndom. 
Kent var ungdomsledare och Kajsa 
flitig medlem i Damklubben.

Låt oss få veta lite om din aktiva 
period som spelare och det är till-
låtet att ta i lite lagom.
- Jag skall försöka hålla igen lite,men 
måste säga att jag var ganska lovan-
de som mittnia i pojklag-72. Vi höll 
en hyfsat hög standard och jag kan 
nämna att vi blev Skandinaviska mäs-
tare och trea i som det hette då 
Pojkallsvenskan. Jag tror att året var 
1987. Sen blev det faktiskt 31 match-
er i vårt A-lag.

Att få upp en spelare från varje pojk-
lag till vårt A-lag har ju alltid varit 
YIF:s stävan och ambition och ett 
bra kvitto på att vi lyckats. Hur gick 
det för din årgång?
- Nu vill jag faktiskt skryta lite. Om vi 
utökar årgångarna till födda 70 -73 
så kan jag nämna namn som: Urban 
Wangel, Mats Kleman, Henrik Larsson, 
Tommy Sjölander och Dennis Sandell.

Farfars hörna
presenterar:

MARCUS LINDGREN - SPORTCHEF I YIF
Tillsammans spelade dessa över 1600 
matcher i A-laget och det är fantastiskt 
i mina ögon.

Det fanns ju en ansvarig för ung-
domsverksamheten även då och 
min blygsamhet förbjuder mig att 
nämna namnet!! Nu är det ju så att 
YIF i dag är välkänd som en talang-
fabrik. Varför är det så?
- Anledningarna är säkert många,men 
framförallt tror jag att det beror på ett 
brinnande intresse för handboll i Ystad 
parat med att det faktisk inte finns 
så stor konkurrens från andra idrot-
ter. Dessutom är det så att många av 
våra ledare, som är ett 70-tal, själva 
har spelat på en hög nivå och vet 
vad det handlar om. Vi kostar sen på 
dem en basutbildning som ledare och 
för många en betald vidareutbildning 
dessutom. Faktum är att vi jamfört med 
klubbar i allmänhet ligger högt i detta 
avseende.

Vi håller också hårt på vår vita 
tråd och sållar så sent som möjligt. 
Egentligen skall ingen behöva slås ut 
som ungdomsspelare i klubben. Detta 
är mycket viktigt. Ungdomar mognar 
olika snabbt.

Trots att vi har en uppsjö av talanger 
i våra ungdomsled  måste vi ibland 
ha input utifrån. Hur går dessa 
rekryteringar till?
- Processen skiljer sig naturligtvis åt 
när det gäller ungdomsspelare och 
färdiga seniorer.
Vi börjar talangscouta redan 14-15 
åringar. Ofta träffar våra ledare på 
talanger i motståndarlag i serie och 
SM-spel och själv ser jag så mycket 
av detta jag hinner med. Egenskaper 
vi prioriterar är attityd och kompetens 
och när detta förenas hos en ung-
dom blir han extra intressant. När vi 
har bestämt oss, tar vi kontakt med 

klubb och ungdom och framförallt 
hans föräldrar. Vi bjuder in dem till 
Ystad och presenterar vårt koncept, 
där ju Akademin på Bruksgatan spelar 
central roll. Föräldrarna inser då att allt 
omkring handbollen kommer att fung-
era: bostad, mat, omhändertagande 
osv. Allt detta måste ske i god tid 
innan gymnasievalet. Med detta upp-
lägg har vi lyckats knyta bl.a. Andreas 
Björkman-Myhr och Lukas Sandell till 
YIF för att nämna några.

När det gäller seniorer  har vi en 
sportgrupp som redan under senhös-
ten funderar på nästa säsongs elit-
trupp. Har vi egna produkter som 
vi kan plocka upp eller behöver vi 
förstärka utifrån. I senare fallet är det 
kontakter med agenter, spelare  natur-
ligtvis parat med priset, som vi arbetar 
med.

Vi har faktiskt ett färdigt presenta-
tionskoncept som vi följer, när vi fått 
hit den som vi är intresserad av. Detta 
program har gett oss mycket goodwill 
och innefattar mycket av den sociala 
biten. Trivseln för spelare och fru, 
sambo är av stor betydelse.
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YSTADS IF:S ANTAL 
MEDLEMMAR 
 2014-12-31 2015-12-31
HANDBOLL 1254 1420
FOTBOLL 268 268
FRIIDROTT 206 207
VETERANERNA 120 120
STÖDFÖREN. 316 325
AKTIEORAKLET 165 160
DAMKLUBBEN 10 10
TOTALT 2339 2510

HUR GYNNAR 
MAN YIF?
Det finns olika sätt för dig att 
gynna YIF. Nedan finner du 
olika alternativ: 

• Att bli medlem i någon av SPIF:arna
• Att deltaga i Stödföreningens tips 

som gynnar alla föreningarna
• Att deltaga i Aktieoraklet för YIF-

Handboll
• Att deltaga 100-lappen för YIF-

Handboll
• Att köpa lotter av YIF:s Damklubb
• Att köpa lotter på alla YIF:s arrang-

emang
• Att besöka olika YIF-arrangemang 

såsom Jul på Högestad
• Att bli sponsor
• Att ställa upp som funktionär vid 

olika arrangemang
• Att ta med de yngsta till föreningar-

nas ungdomsverksamhet
• Att berätta för andra om YIF:s verk-

samhet
• Att komma på matcher och tävlingar

Titta bakåt på den tid som du varit 
ansvarig och ge oss något om even-
tuella toppar och floppar!
- Vårt beslut att bredda elittruppen 
under sommaren och förhösten har 
fallit väl ut. Vi fyller på med spelare 
underifrån och det skickar verkligen ut 
positiva signaler. De förstår att deras 
tid kommer och att de är observerade. 
Truppen minskas sen ju närmre vi 
kommer seriespelet, men de positiva 
vibbarna är då redan utsända.

En enskild värvning som sticker ut 
är naturligtvis när Kim kom tillbaka.Det 
har ju gjort truppen så mycket starkare 
och dessutom ökat det mediala intres-
set för klubben.

Floppen är att vi inte tog oss vidare 
med vårt 97/98-lag i SM slutspelet 
säsongen 15/16. Jag påstår att vi 
minst är bland de tre bästa lagen i 
Sverige i denna åldersklass, men vem 
förväntar sig en taktisk 30 målsvinst 
för en av våra konkurrenter. Då var det 
goodbye för oss. Ibland är idrotten rut-
ten även i så pass låg ålder.

Till sist vill jag fråga om begreppet 
Aranäs Syd som man ibland läser i 
tidningen, kommentar?
- Vi har ju just nu en hel del värv-
ningar från Aranäs och kännetecknet 
på dessa spelare är passion och atti-
tyd. Det har de ju fått med sig från sin 
moderklubb och jag tycker faktiskt att 

det är smickrande att kallas Aranäs 
Syd. Det tar jag med ett leende på 
läpparna.

Farfar tackar dig för den här prat-
stunden, Mackan. Du är en upptagen 
person och din telefon har ringt stup 
i ett, givetvis som ett tecken på att 
du har många järn i elden. Du har ju 
också inlett en landslagskarriär i ett av 
ungdomslandslagen.

Min egen personliga åsikt om 
Marcus är att han på ETT sätt inte är 
unik i klubben. Att vara född in i YIF 
av engagerade föräldrar,delta i Boll 
och Lekskolan, fortsätta som pojk-
lagsspelare och göra en del matcher 
i  elitlaget för att därefter ta på sig en 
ledarroll delar du med flera.

Men Marcus går längre än så. I ett 
skarpt läge tar han över rollen som 
coach i elitlaget. Mitt i säsongen 2007 
lockades dåvarande tränaren Robert 
Hedin till Tyskland och Marcus tve-
kade inte att hjälpa sin kubb

Nu har han gått vidare och idag 
lever han på sitt största intresse-hand-
bollen och Ystads IF, Hans kontaktnät 
och kunnande är stort och vi är glada 
över att det är just vår förening som 
tillgodogör sig dessa meriter.

Torsten Erlandsson

St. Östergatan 17, 271 34 YSTAD
Tel. 0411-100 69

Stora Torggatan 10, 274 34 SKURUP
Tel. 0411-453 69
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VI HJÄLPER DIG 
HELA VÄGEN

SKURUP • YSTAD • SIMRISHAMN • MALMÖ

Kolla mer på www.xlhansanders.seJag hjälper Dig bevara Dina minnen!

Fotograf  Ronney Lantz
www.frilantz.se  fotografen@tomelilla.nu

070 - 442 37 28

Betald annonsplats!
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AINA 
ANDERSSON
Fru Aina Andersson, Ystad, har avli-
dit 89 år gammal. Hon sörjs närmast 
av barnen Gunilla, Lena och Ingemar 
med familjer.

Med Ainas bortgång har YIF mist ännu 
en av sina trotjänare.

Aina gick med i YIF redan 1947, 
året hon gifte sig med sin Gösta. 
Hon utnämndes efter mångåriga insat-
ser för vår förening till hedersmed-
lem 2003, invaldes i Veteranklubben 
2011 och utsågs till Årets veteran 
2012.  I Damklubben, som Aina var 
med och startade 1974, var hon kas-
sör fram till 2008.

Vi minns Aina för hennes trygga och 
vänliga framtoning, för hennes enga-
gemang och generositet. Tillsammans 
med maken Gösta, som dog 2012, 
sågs de på Idrottsplatsen, i Bollen, 
ÖP-hallen och vid olika YIF arrange-
mang. Av dessa minns vi främst Ainas 
arbete med Jul på Högestad, som är 
årligen återkommande sedan 1992. 
Där ansvarade hon för grevinnan 
Christinas kaffestuga med inköp och 
personal, vilket krävde god organisa-
tion och stort kontaktnät.

Via damklubben har Aina och hennes 
kamrater genom bl a lotterier bidragit 
med betydande belopp till YIF´s olika 
sektioner.

Aina hade ett öppet sinnelag något 
som gjorde att barnbarn med kamra-
ter liksom alla vänner gärna kom på 
besök och då lät sig väl smaka av hen-
nes goda bakverk eller måltider.

YIF minns Aina med stor tacksamhet 
och glädje. 

Rita Lindberg, ordf damklubben
Alice Garsén, damklubben

Benkt Ekstrand, ordf YIF Alliansen
Anders Evander, ordf YIF Handboll

KLAS HOLST
Klas Holst Ystad har avlidit i en ålder 
av 77 år. Han sörjs närmast av sönerna 
Magnus och Fredrik med familjer.
En vacker sommardag möttes jag av 
beskedet att vår käre, gode vän Klas 
var död och för en sekund stannade 
livet upp..Jag hade själv pratat med 
honom någon dag innan och förstod 
att han inte mådde bra. Egen ohälsa 
samt saknaden av hustrun Ulla,som 
gick bort bara någon tid innan, blev 
för mycket för Klas. Men ändå kändes 
det overkligt. För mig symboliserade 
Klas livet själv. Stor,stark,initiativrik och 
alltid med ett smittande positivt och 
glatt humör, stod han ständigt upp för 
alla han kände.
Hans yrkesliv tog sig fram krokiga 
vägar. Direkt efter avslutad folk-
skola utbildade han sig till murare. 
Värnplikten 1958 ledde till att Klas 
blev underbefäl och vidare till försva-
rets läroverk i Uppsala. Som underof-
ficer påbörjade han  en utbildning i 
fortifikationsförvaltning och inom detta 
område arbetade han sedan på P7 
i Ystad. Hans militära grad var då 
kapten,men genom sin duglighet blev 
Klas befordrad till major. I en intervju 
som jag gjorde för tidningen YIF-aren 
för ett par år sedan beskrev Klas själv 
sin yrkeskarriär som murarmajor. Säkert 
var Klas den ende inom detta fack,men 
så var han också unik.
Ett område där Klas talanger som orga-
nisatör och förmåga att göra det trivsamt 

för folk verkligen kom till sin rätt var 
som reseledare. Ett 25 tal gånger bar 
det av till Normandiekusten och vi är 
många som intresserat lyssnat, när Klas 
ingående och på plats berättade om 
D-dagen,Omaha Beach och övrigt som 
inträffade denna dag i juni 1944. Lika 
fantastiskt var det också att med Klas 
besöka Madam Gondrée på hennes 
värdshus vid Pegasus Bridge och förstå 
vilken god vän Klas var för henne.
Klas var en duktig handbollsspela-
re och väldigt mycket en av Sven 
Sjömans pågar. Så småningom korsa-
des våra YIF-vägar och vi blev båda 
ledare för pojkar födda -70,där våra 
söner spelade. Klas fortsatte som 
ledare i YIF under flera år.
Alla blir vi äldre och i YIF innebär det 
att man ofta blir medlem i YIF:s vete-
ranklubb. De senaste åren har jag haft 
förmånen att vara styrelsekamrat med 
Klas i detta sällskap. Åtskilliga är de 
parentationer som Klas har hållit för 
avlidna medlemmar. Han kände ju alla. 
Under instundande höstmöte har vi 
nu den tunga plikten att tända ett min-
nesljus för dig Klas. Det är med stort 
vemod men också med ljusa tankar vi 
minns vår avhållne vän Klas Holst.
Du var en stor Elvis Presley fantast. 
Många är de låtar du har spelat upp 
för oss,men en titel passar in här:
You´ll Never Walk Alone.
För vänner och YIF- kamrater

Torsten Erlandsson

Till minne…



POSTTIDNING

2000-talets enfamiljs-
hus!

Har ni tomt och går
i byggtankar? 
Hos oss på Bosses Bygg AB 
är det enkelt, ni tecknar Ett 
kontrakt och vi sköter resten. 
Ett Bo-Hus byggs helt efter 
era önskemål och två hus 
byggs aldrig lika. Välkommen 
att besöka oss i vår butik 
eller boka ett personligt 
möte. 
Välkommen till en mer flexi-
bel värld, där vi tillsammans 
skapar ditt unika boende!

Rotfruktsgatan 1
Ystad
Tel. 0411-55 56 00, 174 75WWW.BO-HUS.COM

Ystad-Tryck AB • www.ystadtryck.se

NORRA ZINKGATAN 17 • YSTAD
Tel. 0411-785 20

Hos oss finner ni
presenter, köksredskap, ljus och servetter

i alla prislägen.

STORA ÖSTERGATAN 26 • YSTAD
Tel. 0411-104 00


